
Bestyrelsesmøde 03.05.2023
Bestyrelsesmøde finder sted d. 03-05-23 i Beboer Lageret kl. 17:00

Ordstyrer: Kasper
Referent: Philip

Dagsorden

Thalia er flyttet

I henhold til vedtægterne er næstformand L. Philip Balfour 86D nu formand.
Lone Bach Thygesen indtræder i Bestyrelsen

Valg af Ny Næstformand

Lone Bach Thygesen har meldt sig friviligt, enstemmigt valgt.

Forberedelse af første fællesdag i 2023.

Indkøbsliste:

- Tørresnor, meget 100 meter
- Trillebør
- Sandwich
- Sodavand
- Rulle til dymo
- Permanent tusser
- Magneter
- Forlængerledning 10 meters

Fællesdag d. 21 Maj klokken 11:00

● Flytning af kompressorer til bag cykelskur 4
● Samler affald
● Afbrænding af ukrudt
● Rensning af tagrender



● Vaskekælder
● Kanter
● Solsejlet
● Tjek parasol
● Oprydning i haveskuret
● Bestyrelsen frisker skiltning i køkkener op
●

Status på sociale ting på GH
- 10-12 dukket op.
-

Generelt
Rikke i køkken 56A har ikke varmluft i ovnen
Der bestilles elektriker

Forslag fra beboere

- Plantning af bærbuske, solbær, ribs, hindbær, stikkelsbær
Godkendt, professionelt bærbukse.

- Anlægning af vilde arealer evt. foran vinduerne på de små græsarealer der
alligevel ikke bliver brugt. Ellers specifikke dele af græsplænen som ikke
bliver slået konsekvent.
Nej, ikke godt for allergiekere.

- Plantning af frugttræer, såsom kirsebær
Får en ekspert ud til at tjekke området, provsionelt godkendt.

- Insekthotel til opsætning i træer (flere forskellige steder)
Godkendt.

- Fuglehuse til opsætning i træer, til småfugle(!) (flere forskellige steder)



Godkendt.

- Fælleshus mellem nogle af cykelskurene, fx et skur som man kan mødes i.
Alt for dyrt pga nuværende konjekturer og Ukraine krisen. Materiale prisen
bliver for højt, det kan dog tages op til det nye år.

- Evt. opsætning af låger ud til cykelstien for at pointere at det er privat
ejendom.
Kunne godt tage en diskussion omkring skiltning på Kollegiet, vi tager det
med til møde hos KBS.

- Evt. indkøb af drivhus (med plastvinduer)
Ikke godkendt, ikke plads, ikke resources.

- Indkøb af jordbærplanter, vandrender og evt. blomster til projekt på siden af
cykelskurene (Anna Eline 50 C, kontakt gerne også ift. anlægning af andre
plante-ting (alt ovenstående)).
Vi køber nogen tagrender til hendes projekt. Godkendt.

Mødet Lukkes for tilskuer
● Personfølsomt emne skal diskuteres, mødet er lukket og er kun for

Bestyrelsesmedlemmer.

Næste møde

Juni.


